



17th VIENNA ECONOMIC FORUM

VIENNA FUTURE DIALOGUE 2020

SPECIAL ONLINE EDITION

Economy meets Politics in a Digital World

Monday, 16 November 2020, Vienna, 11:00 - 13:00 (CET)

Wien, am 2. Dezember 2020

Sehr geehrter Herr Assoc. Prof. Dr. Kristian Hadjiev, Phd,
Liebe Studenten an der New Bulgarian University,

Es ist uns eine große Freude, Sie im Namen des Vorstandes des Vienna Economic Forum zu informieren, dass die erste **Special Hybrid Edition des 17. Vienna Economic Forum – Vienna Future Dialogue 2020**, die unter dem Motto „**Wirtschaft trifft Politik in einer digitalen Welt**“ einen erheblichen Erfolg verzeichnen konnte. Dies wurde uns anhand der hohen Zahl der online Teilnehmer während der Liveübertragung der Hauptsession „**90 Minuten mit der EU-Kommissarin Mariya Gabriel**“ übermittelt - **ca. 1200 Teilnehmer aus 32 Ländern weltweit**. Aber auch im Nachhinein werden die Videoaufzeichnung der Diskussionen zu den Themen: „**New type of mobility in a digital world**“ und „**Challenges and opportunities for the regional economy**“ samt der hochinteressanten **Input-Präsentation** immer wieder erneut von Zuschauern im Internet abgerufen – auf die Internetseite des Vienna Economic Forum (<https://www.vienna-economic-forum.com/index.php/de/17-vef-de>), aber auch auf die online Audiovisual Service Plattform des EU TV-Kanals EbS + (Europe by Satellite +): <https://audiovisual.ec.europa.eu/en/video/I-198905> .

Wir sind stolz mit dem positiven Feedback, das wir immer noch bekommen und das aus zahlreichen Gratulationsschreiben aus Teilnehmern und Zuschauern weltweit zu entnehmen ist. Dies macht uns zuversichtlich, dass Vienna Economic Forum, trotz der aktuellen globalen Umstände, für die Herausforderungen von „heute und morgen“ gut ausgerüstet ist.

Somit bewegt sich VEF nun auch digital weiter zum Ziel der Förderung der regionalen wirtschaftlichen Kooperation zwischen Unternehmern der Mitgliedsländer des Vienna Economic Forum, und wird als Ort der Definierung, Begegnung und Realisierung öffentlicher und privater Interessen im Zusammenhang mit verschiedensten regionalen Projekten diesen Weg weitergehen.

Mit großem Dank für die Unterstützung und das hohe Interesse geben wir den Link zur **Pressemitteilung mit einigen ONSITE-Fotos vom 17. VEF** weiter: <https://www.vienna-economic-forum.com/index.php/de/events-de/398-2020> .

Sie können den Aktivitäten des Vienna Economic Forum näher folgen und Updates darüber erhalten, indem Sie regelmäßig die VEF-Homepage besuchen: www.vienna-economic-forum.com .

Mit besten Grüßen

DI Peter Umundum
Präsident

Botschafterin a. D. Dr. Elena Kirtcheva
Generalsekretärin

Mit freundlicher Unterstützung von:





17th VIENNA ECONOMIC FORUM
VIENNA FUTURE DIALOGUE 2020
SPECIAL ONLINE EDITION
Economy meets Politics in a Digital World
Monday, 16 November 2020, Vienna, 11:00 - 13:00 (CET)

Vienna, 2nd December 2020

Dear Assoc. Prof. Dr. Kristian Hadjiev, Phd,
Dear Students at New Bulgarian University,

It is our great pleasure on behalf of the Board of Vienna Economic Forum to be able to inform you that the first **Special Hybrid Edition of the 17th Vienna Economic Forum - Vienna Future Dialogue 2020**, under the motto **"Economy meets politics in a digital world"** achieved a considerable success. This can be discerned based on the high number of online participants during the live broadcast of the main session **"90 minutes with EU Commissioner Mariya Gabriel"** – with approximately 1200 participants from 32 countries worldwide. Furthermore, even after the Conference, the video recordings of the discussions on the topics: **"New type of mobility in a digital world"** and **"Challenges and opportunities for the regional economy"**, along with the highly interesting input presentation, have been repeatedly accessed by viewers on both the internet Website of Vienna Economic Forum (<https://www.vienna-economic-forum.com/index.php/en/17-vef-en>), as well as on the online Audiovisual Service Platform of the EU TV Channel EbS + (Europe by Satellite +): <https://audiovisual.ec.europa.eu/en/video/I-198905>.

We are proud of the positive feedback that we are still receiving based on the numerous congratulatory letters from participants and viewers worldwide. This gives us the confidence that Vienna Economic Forum is well equipped for the challenges of "today and tomorrow", despite the current global circumstances.

Hence, VEF is moving forward digitally towards the goal of promoting regional economic cooperation between entrepreneurs from the Member countries of Vienna Economic Forum, and will continue on this path as a place of definition, encounter and realization of public and private interests in relation to various regional projects.

Expressing our gratitude for the support and the high level of interest, we would like to provide hereby the link to the **Press release with some ONSITE photos from the 17th VEF**: <https://www.vienna-economic-forum.com/index.php/en/events-en/399-2020> .

You can follow the activities of Vienna Economic Forum more closely and receive updates about them by regularly visiting the VEF homepage: www.vienna-economic-forum.com .

Best Regards,

DI Peter Umundum
President

Ambassador Dr. Elena Kirtcheva
Secretary General

With the kind support of:

